
ПРОТОКОЛ 

засідання Ради молодих вчених ІПБ АЕС НАНУ 

від 27.09.2022 р. м. Чорнобиль, он-лайн 

 

В колективі ІПБ АЕС НАНУ працює 15 молодих співробітників. 

Присутні на зборах - 8 осіб. 

Відсутні з поважних причин 7 чоловік. 

Голова засідання Сергій Купріянчук 

Секретар   Дар’я Муляр 
 

Порядок денний: 
 

1. Про отримання гуманітарної допомоги. 

2.Про візит американського наукового журналіста Річарда Стоуна 

3. Інше 

 

1. Про отримання гуманітарної допомоги. 

 

ВИСТУПИЛИ: Анатолій Дорошенко. 
 

 Ознайомив присутніх з результатами співпраці з Фондом «З Україною», 

ТОВ «Інфопульс Україна», Національний хостинг-провайдер «MiroHost», БФ 

«Діти надії та любові» та «Фенікс». Завдяки яким вдалося частково відновити 

технічні потужності і почати виконання робочих завдань по контролю та 

забезпеченню ядерної та радіаційної безпеки зруйнованого 4-го блока ЧАЕС та 

перетворенню об’єкта «Укриття» на екологічно безпечну систему. 

 

В обговорені взяли участь: Сергій Купріянчук, Анатолій Дорошенко, Дар’я 

Муляр, Роман Годун, Олена Паренюк, Юлія Рубан, Дмитро Хоменко.  
 

Голосували: «За» -8, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 
 

УХВАЛИЛИ: 

 

Інформацію взяти до відома. У своїй діяльності враховувати технічні 

можливості наданої допомоги.  
 

2. Про візит американського наукового журналіста Річарда Стоуна ІПБ 

АЕС. 

 

ВИСТУПИЛИ: Сергій Купріянчук, Олена Паренюк. 

https://www.facebook.com/withUkraineMe/
https://www.facebook.com/Infopulse/
https://www.facebook.com/mirohost/


Проінформував про запланований візит наукового журналіста Річарда Стоуна. 

Також, його плани на час перебування в Україні, щодо ознайомлення з роботою 

науковців та наукових установ під час війни, а також з планами відбудови 

наукових установ після її завершення. 
 

В обговорені взяли участь: Сергій Купріянчук, Анатолій Дорошенко, Дар’я 

Муляр, Олена Паренюк. 
 

Голосували: «За» - 8, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 
 

УХВАЛИЛИ: 

 

Підготовку до візиту. Оформлення необхідних документів для відвідування 

ІПБ АЕС в м. Чорнобиль та ЧАЕС. Комунікація з представниками НАНУ та 

ЧАЕС.  

3. Інше 
 

ВИСТУПИЛИ: Сергій Купріянчук 

 

Запропонував наступне засідання провести 08.12.2022. 

 
 

В обговорені взяли участь: Дар’я Муляр. 
 

Голосували: «За» - 8, «Проти» - 0, «Утримались - 0. 
 

УХВАЛИЛИ: 
 

Наступне засідання провести 08.12.2022. 

 

 

Голова засідання   (підпис)  Сергій Купріянчук 

 

 

Секретар     (підпис)  Дар’я Муляр 


